
FAU-møte, 7.5.2019 
 
Fremmøte: 
 
Per Songstad (Rektor) 
 
Pål Ellingsen (2K), Jannicke Knutsen (1K), Dafne Lemus (4K), Herdis Brunborg (3E), Marte 
Kapsberger-Mikkelsen (4E), Tine Skar (4K), Elin Danielsen (6K), Endre Kjærland (5A), Unni 
Østrem (7K), Lise Olderkjær (7K), Trond Aadland (1K), Kristian Valevatn (2E), Halldis Blom 
Madsen (3K), Trond Erik Stølås (2K) 
 

1. Info fra rektor 

 
1.1 Hjertesone 
 
Bymiljøetaten har besvart skolens/FAUs innspill til Hjertesoneprosjektet. Dessverre er det få 
konkrete løfter fra kommunen om forbedringer nå i denne omgang. Følgende tiltak vil bli 
nærmere vurdert av kommunen, men uten løfter om gjennomføring: 
 

• Oppsett av “skoleveiskilt” rundt skolene 

 
• Etablering av overgangsfelt 

 
• Utbedre krysningspunktet Henrik Wergelands gate/Arbeidergaten 

 
• Oppsett av droppsone-skilt  

 
• Utvide 30-sonen rundt Eventyrskogen slik at den også inkluderer veien forbi skolen 

(per i dag oppheves 30-sonen i Heien slik at det i praksis er 50-sone forbi 
Eventyrskogen) 

 
FAU har noen mindre kommentarer til svarbrevet, vedr. befaringen vi deltok på, som vi vil 
formidle i form av et svarbrev før sommeren. 
  
Ellers kommer skolen til å informere om droppsonene i alle foreldremøtene til høsten, og da 
særlig om differensierte droppsoner for de største og minste elevene. 
 
I de siste årenes trafikkaksjoner har både FAU og skolen sett at det nå i hovedsak er de 
forbipasserende bilene som utgjør en fare for barna, ikke foreldre som henter og leverer. Vi 
fortsetter samarbeidet med bevisstgjøring av foreldre kombinert med et økt fokus på 
synlighet og bevisstgjøring av forbipasserende. 
 
1.2 Tilsyn, miljørettet helsevern 
 
Ref. tidligere referat. 
 
På Eventyrskogens kjøkken har Mattilsynet hatt befaring, og enkelte deler av kjøkkenet må 
skiftes ut - dette gjelder særlig kjøkkenbenk og armatur. Skoleeier (kommunen) melder 
tilbake til Mattilsynet om plan innen 20. mai, og fristen for å skifte ut deler er 12. juni. 
 
1.3 Første trinn, 2019/20 
 



På Eventyrskogen har en fått redusert antall skolestartere fra 35 til 20 Elever. Mange har 
benyttet seg av tilbudet om å flytte over til Krohnengen, og noen har flyttet ut fra 
skolekretsen. Det vil starte rundt  50-51 elever på Krohnengen, og det vil bli satt inn mye 
lærerressurser her. 
 
Torsdag 6. juni er det førskoledag, og da samles også foreldre til foreldremøte (med valg av 
klassekontakter og FAU-rep). Førskoledagen blir avholdt kl 9-10.30 på Krohnengen og kl 11 
- 12.30 på Eventyrskogen. 
 
1.4 Sykkelkids 
 
Skolen har hatt “Sykkelkids” for 4. og 5. trinn i april/mai - dette innebærer sykkelopplæring og 
trafikkopplæring over flere dager, og avsluttes med at en sykler i trafikken. Skolen håper å få 
fortsette med dette til neste år (dette må søkes om hvert år, og kommunen betaler ved 
innvilgning). 
 
1.5 Lærersituasjon 2019/20 
 
Lærerkabalen er for det meste klar, men skolen ønsker ikke å gå ut med det endelige 
oppsettet før alt er på plass. Dette pleier å være slutten av mai/begynnelsen av juni, og mer 
info vil bli sendt ut da. 
 
1.6 Fasadeoppgraderinger 
 
Neste trinn i oppgraderingen av fasaden på Krohnengen begynner 22. mai. Brakker blir satt 
opp i “første tredjedelen” sør på skoleplassen, som da bli inngjerdet. Resten av skoleplassen 
blir tilgjengelig. Vedlikeholdet vil holde på ca 1 år. Altså sammenfaller det med at ca 
halvparten av “Graven” er stengt ifm oppgradering der, og skolen og FAU må  samarbeide 
for å finne gode løsninger i denne perioden. 
 
1.7 Lydanlegg 17. mai 
 
FAU (ved Else Storesund) har sjekket ut alternativer for bedre lydanlegg til taler, 
Dragegjengen etc. FAU og skolen spleiser på dette, og anlegget kommer på plass til 17. mai. 
 
1.8 Utviklingssamtaler 
 
Skolen har hatt det forsøk i år med å få elevene mer aktivt med på utviklingssamtaler og med 
forberedelsene på forhånd.  
 
Diskusjonsrunde om hvordan FAU-medlemmene opplevde dette, og så vil skolen spørre om 
nærmere på tilbakemeldinger på senere foreldremøter.  
 
Blant FAU-medlemmene var det stort sett positive erfaringer, men det ble nevnt som en 
utfordring at det med denne ordningen var vanskeligere å få inn spørsmål og forhold som 
foreldrene ønsker å ta opp. Vil det kanskje være mulig å få en ordning hvor foreldre melder 
inn “saker” på forhånd?  
 
Det ble nevnt av rektor at foreldre også har mulighet til å be om møte med kontaktlærer, men 
det blir selvsagt vanskelig dersom alle foreldre ønsker ekstrasamtaler.  
 



I negativ retning ble det nevnt at det kan bli for mye vektlegging av “mål” og hva elevene ikke 
kan (heller enn hva de kan) og at store deler av samtalen dreide seg om resultatene på 
kartleggingsprøvene.  
 
Rektor fremhevet at skolen ikke har noe “testregime”, men at skolen samtidig er pålagt å 
kartlegge hvem som trenger ekstra hjelp, og hjelpe de elevene som har behov for ekstra 
støtte. Det viser seg også at det blir vanskeligere å tette hull etterhvert som elevene blir 
eldre, og at det derfor er viktig å sette inn mye ressurser i 1. - 3. trinn.  
 
1.9 “Arbeidslunsj”  
 
Rektor viste til oppslag/føljetong i BT om “arbeidslunsj” og skjermbruk i spisetiden. Rektor 
har undersøkt med andre skoler, og langt de fleste har en lignende ordning som Krohnengen 
og Eventyrskogen - dette ble også tatt opp på rektornettverk i Bergenhus. Skolene får 
foreløpig ikke endret på rammevilkårene, men skolene kan/må bli tydelig på innholdet av 
“arbeidslunsjene”: 
 

• Det må gis tydelige, skriftlige instrukser til lærerne om hva som kan legges inn i 
lunsjen 

• Det skal være en stor grad av høytlesning i spisetiden 
• Det skal settes en øvre grense for skjermtid i lunsjen (per uke) 

 
• Kommentar fra FAU: Det må komme med i ukeplanene hva som skal skje i 

lunsjen. Noen trinn gjør dette i dag, og det blir godt tatt imot av foreldrene.  
• Rektor vil sørge for å få dette inn i rutinebeskrivelsene (dette blir 

kommunisert i forbindelse med oppstart neste år). 

 
2. Info fra ledergruppen 

 
Pål ga en kort oppsummering av hva FAU har fått gjort i løpet av skoleåret 2018-19. 
 
3. Status for foreldremøter og valg 

 
• De fleste trinnene har nå hatt foreldremøter med valg, noen gjenstår. Etterhvert som 

vervene for neste år avklares fyller sittende FAU-rep. inn kontaktdetaljer for nye FAU-
representanter og trinnkontakter i skjema på Google Disk.  

 
• På neste FAU-møte (4. juni) kan nye FAU-representanter gjerne inviteres til å være 

med.   

 
4. Planlegging for 17. mai 

 
Skolen kommer ut med info både digitalt og i ranselpost med en gang de får info fra FAU om 
ettermiddagsprogrammet. 
 
Ellers har 17. mai-komiteen god styring på skolearrangementet.  
 
5. Elektronisk kommunikasjon mellom skole og foreldre 

 
Skolen vil ta i bruk et nytt organisasjons- og administrasjonssystem - Digilo. Dette systemet 
har også funksjoner for kommunikasjon skole-foresatte. Utgangspunktet er at systemet vil bli 
rullet ut høsten 2019.  
 


